
 

 

 

Aleš Primc 

Mestni svetnik stranke Glas za otroke in družine 

Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

Mestni trg 1 

1000 LJUBLJANA 

 

Številka: 90000-6/2023-8                                 

Datum: 24.3.2023         

Zadeva: Pisno svetniško vprašanje in pobuda na podlagi 97. člena Poslovnika MOL – odstranitev 

igral ob Adamičevi ulici 

Pozdravljeni, 

Prosim za odgovor na svetniško vprašanje: 

Zakaj je Mestna občina Ljubljana podrla igrala na otroškem igrišču ob Adamičevi ulici v Šiški in 

s tem množici otrok odvzela otroško igrišče v bližini doma? 

Podajam pobudo, da se otroško igrišče ob Adamičevi ulici v Šiški v najkrajšem času vzpostavi in s 

tem otrokom omogoči radoživo in igre polno otroštvo. 

V prilogi posredujem zelo tehten dopis očeta, ki je nezadovoljen z odstranitvijo igrišča in zahteva 

njegovo ponovno postavitev, v čemer ga povsem podpiram.  

Lep pozdrav, 

 

Aleš Primc 

mestni svetnik stranke 

Glas za otroke in družine 

 

- Priloga: dopis občana 

 

 

 

 



 

 

 

Priloga k svetniškemu vprašanju Aleša Primca – dopis občana 

Spoštovani gospod Aleš Primc ! 

 

Pišem vam kot mestnemu svetniku MOL in kot aktivistu, ki si prizadeva za interese otrok in 
družin. V vednost vam posredujem dopis županu in prosim za ustrezno ukrepanje glede 
predstavljene problematike. Tudi v tem primeru gre za otroke in družine. In za občanom 
prijazno mesto. 

Vnaprej hvala za ukrepanje. Hvaležen bom za vašo povratno informacijo. 

Lep pozdrav, 

Bojan Oblak 

Celovška cesta 179, Ljubljana 

 

---------- Forwarded message --------- 
Od: 111 <stoenajst@gmail.com> 
Date: V čet., 16. mar. 2023 ob 18:14 
Subject: Protest zaradi odstranitve otroškega igrišča 
To: <zoran.jankovic@ljubljana.si> 
Cc: <pobude@ljubljana.si>, <glavna.pisarna@ljubljana.si> 

 

Spoštovani gospod župan ! 
 
Prejšnji teden, predvidoma 9.3.2023 so komunalci MOL odstranili vsa igrala na otroškem 
igrišču med stanovanjskimi bloki v Šiški (ob Adamičevi ulici, blizu stare OŠ V.Vodnika in ob 
objektih triplex garaž). Gre za enega lepših in mirnejših parkov oziroma igrišč, na katerem so 
bile poleg igral tudi klopi in kjer so se vsakodnevno zadrževale mlade družine s svojimi otroki. 
Igrišče je bilo redno vzdrževano (košnja trave, obrez parkovnih dreves, čiščenje in praznjenje 
košev za smeti). Igrala smo pomagali vzdrževati tudi stanovalci oziroma uporabniki parka. 
Skupaj delamo za najlepše mesto... 
Vsa igrala (gugalnice, vrtiljak, kovinske lestve in drog za telovadbo) so bila v brezhibnem 
stanju in zato objektivno varna, otrokom pa so predstavljala veliko veselje. Na OGDP so mi 
pojasnili, da je bil poseg izveden zaradi domnevne »nevarnosti«. Ne pomnim, da bi se na 
igrišču zgodila kakršnakoli nezgoda, še posebej ne zaradi igral. Tovrsten izgovor je torej 
neutemeljen. Na taistem parku stojijo tudi drevesa, po katerih mladež vsakodnevno pleza – še 
posebej na okrasno japonsko češnjo. Bi bilo zaradi varnosti otrok potrebno posekati tudi ta? 
Za komunalci je ostal park prazen (pustili so zgolj peskovnik, ki je tudi lahko nevaren). Nekdaj 
lepo urejen in utrjen teren (pesek in trava) je prekopan, kot bi bil preoran za setev. Nihče 
terena ni poravnal in potlačil, nihče posejal trave ali ga kako drugače uredil. Mimoidoči se 
čudijo, starši prizadetih otrok obupujejo, otroci so razočarani. Menim, da gre za posebno obliko 
organiziranega vandalizma, nekakšno urbano barbarstvo, brez utemeljenega razloga. 
Kot vem, zemljišče v parku ni v lasti MOL, pač pa gre za zasebno lastništvo, glede katerega 
teče pravda. Zato še težje razumem poseg občine v ta prostor. Še posebej ob dejstvu, da 
nadomestnih igral MOL vsled neurejenega lastništva ne namerava postaviti. To pomeni trajno 
izgubo tega priljubljenega igrišča, ki je bil med okoliško mladežjo in drugimi obiskovalci izredno 
priljubljen. Zdaj sameva. Škoda je nepopravljiva. 
Stoodstotne varnosti nikjer za nikogar ni mogoče zagotoviti. Otrok lahko pade z drevesa – 
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bomo drevesa v mestu zato posekali? Pade lahko na pločniku – ga bomo zato obložili z 
gumo? Na bližnji zelo prometni Vodnikovi cesti lahko neprevidnega otroka povozi avto – bomo 
zato cesto izven prehodov ogradili? V peskovniku se lahko majhen otrok zaduši z mivko ali pa 
okuži z iztrebki številnih psov – ga je zato potrebno odstraniti ali zagraditi? Če gremo v 
skrajnosti, potem si bomo sebi in našim otrokom življenje popolnoma zagrenili. Vsak poseg je 
potrebno predhodno premisliti in pri tem uporabiti zdravo pamet. 
Vsled naštetega ostro protestiram proti takšnemu nedopustnemu ravnanju, čeprav 
izvedenemu zaradi domnevne skrbi za otroke. Hkrati prosim za vaše pojasnilo, oziroma  še 
bolje – za ponovno namestitev igral, ki jih otroci in njihovi starši še kako potrebujejo. Igranje na 
prostem namreč spodbuja motoriko, omogoča zdrav telesni in duševni razvoj in otroke 
odteguje od mnogo bolj nezdravih in nevarnih aktivnosti, kot so igranje s telefoni in drugimi 
napravami, ki povzročajo odvisnost, deformacije in otrokom onemogočajo zdravo socializacijo. 
Tako opevano najlepše mesto na svetu tako postaja družinam in otrokom neprijazno mesto. 
Meščani si tega ne želimo. 
Prilagam nekaj fotografij: prvi dve iz obdobja pred posegom in nekaj sedanjih prizorov 
preoranega, praznega in občanom neprijaznega parka. 
Lep pozdrav, 
Bojan Oblak 
Celovška cesta 179, Ljubljana 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




